
Svar på motion inför 
föreningsstämma 2025 
 

Motion:   Justering av styrelsearvode 

Inkommen av:  Hampus Hansson 

Motionärens yrkande: 
Motionären föreslår att styrelsearvodet sänks till två (2) prisbasbelopp, med 
motivering att föreningen i nuläget inte har några omfattande renoveringsprojekt, 
till skillnad från tidigare år. 

Styrelsens yttrande: 
Styrelsen tackar motionären för ett genomarbetat och relevant förslag. Det är 
styrelsens uppfattning att styrelsearvoden bör spegla den förväntade 
arbetsinsatsen och det ansvar som uppdraget innebär. 

Styrelsen delar inte nödvändigtvis motionärens syn på att arbetsbördan generellt 
är mindre än tidigare, då det fortlöpande krävs insatser i fastighets- och 
ekonomisk förvaltning, kommunikation och strategisk utveckling. Däremot 
bedömer styrelsen att det är lämpligt att justera arvodet nedåt för att spegla den 
nuvarande styrelsens ambition att vara mindre operativ än tidigare 
sammansättningar varit, och i större utsträckning delegera till föreningens 
anlitade förvaltare och entreprenörer. 

Efter övervägande föreslår styrelsen att styrelsearvodet sänks från nuvarande 
nivå till tre (3) prisbasbelopp för nästkommande styrelseår. 

Styrelsens förslag till beslut: 
Föreningsstämman beslutar att styrelsearvodet för verksamhetsåret 2025/2026 
fastställs till tre (3) prisbasbelopp. 

 

Vänliga hälsningar, 

Styrelsen gm. Ludvig Edström 
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